
Dato: 09.januar 2023, 13:30-14:30.  
 
 
Tilstede:  
Karen Helene Ulltveit-Moe, ph.d.-leder ØI 
Tone Enger, ph.d.-rådgiver ØI 
Tore Adam Reiremo, stipendiat ØI 
 
Ida Louise Rudi Bellizia, ph.d.-rådgiver SV-fakultetet 
Ingebjørg Hovde, ph.d.-rådgiver SV-fakultetet 
Tore Nilssen, forskningdekan 
 
Forfall:  
Guri Natalie Jordbakke, ph.d.-kandidat ØI 
 
Agenda for møtet: 

• Hvordan kan dere på enheten inkludere eksternfinansierte ph.d.-kandidater bedre? 
• Adam har inntrykk av at instituttet har blitt bedre på dette. 
• Det er et utfordring med e-postlister.  

• Det finnes en e-postliste for alle ph.d.-kandidater, det finnes e-
postliste for alle ansatte (der er ikke de eksternfinansierte med), og 
det finnes en e-postliste for alle stipendiater (der er ikke de 
eksternfinansierte med). Alle listene må holdes oppdatterte, og alle 
ansatte må forhold seg til hvem som er på hvilke lister.  
 

• ØI har residensplikt for eksternfinansierte ph.d.-kandidater. Det er et krav om at alle 
skal sitte på ØI første året.  

• Eksternfinansierte ph.d.-kandidatene inviteres til julebordet alle årene. For at slike 
ting skal skje må ph.d.-ansvarlig og ph.d.-rådgiver følge opp.  

• Ønske fra ph.d.-kandidat: Kan man ha samlekontor for eksternfinansierte ph.d.-
kandidater på instituttet, slik at de som er ferdig med residensåret kan komme og 
sitte på ØI ved behov.  

• Behov for gjestekort for eksternfinansierte ph.d.-kandidater som gir adgang til 
instituttet.  

• Hvordan kan eksterne veiledere inkluderes bedre? 
 

• Hvordan kan fakultetet inkludere eksternfinansierte ph.d.-kandidater bedre? 
• Dette må diskuteres på instituttledermøtene og GIR-møtene, fordi de forvalter 

pengene og kontorene. Kan fakultetet ta det opp? 
• Felles policy på å inkludere eksterne i arrangementer  
• Spørsmål om kontorplasser. Bevisstgjøre instituttledere. 
• Kan vi få en felles rutine for at alle får gjestekort? 

• Man må nå ha nøkkelkort for å gå mellom etasjene. Alle studenter har kort, men 
ikke alle eksternfinansierte ph.d.-kandidater 

• Bra at fakultetet inviterer med eksternfinansierte ph.d.-kandidater til dialogmøter, 
evalueringer og andre møter. 

• Stipendiatene ønsker at man snakker om forventningsavklaring med veiledere, tidlig. 
Kan dette tas inn i SV9103 Introduction to the PhD programme?  

 
• Hvordan kan SV9108 Philosophy of Social Science gjøres mer relevant for ph.d.-kandidater 

ved deres retning? 



 
• Den ene delen av emnet handler om ting man kan fra før.  Den andre biten oppleves 

så langt unna det ØI driver med at vi ikke har noen forutsetning for å forstå det. Er 
det mulig å få til noe i midten? Et forslag er at emnet deles mer opp, slik at det blir 
to bolker. Kan det deles opp i fagområder eller kvantitativ/kvalitativ. Ønsker at 
emnet målrettes mot gruppene som skal ha det. 

 
 

• Hvordan får kandidatene veiledning i hvordan introduksjonsdelen i avhandlingen skal 
skrives ved deres retning? 
 

• De får ikke så mye veiledning i det, fordi det ikke oppleves som relevant.  
 
 

• Hvordan fungerer ph.d.-utvalget deres? Oppfyller det kvalitetssystemets formulering om 
at det «skal finnes møteplasser og arenaer der representanter for vitenskapelig ansatte, 
studenter/ph.d.- kandidater, administrasjon og ledelse i felleskap kan identifisere 
utfordringer og muligheter i oppfølgingsarbeidet og dele kunnskap og erfaringer»? 
 

• Har ikke så ofte møter. Det er en stipendiat som deltar, men enkelte saker er 
sensitive og da er ikke stipendiaten med.  

• Det kunne vært en eksternfinansiert ph.d.-kandidat med.  
 

• Har dere andre tanker om rapporten fra evalueringspanelet? Rapporten er tilgjengelig her. 
 

• ØI tenker på om det er mulig å ha fadderordning. I høst hadde nye kandidater sosial 
kveld, hvor de ønsket nye velkommen. De tok dem med på kortsenteret og 
biblioteket. Det har vært et sosialt opplegg med BI tidligere, men det hadde man 
penger til en gang. Mangler ressurser, administrativt og økonomisk.  

• Utveksling fungerer best dersom veileder pusher nettverk. Da blir det tilfeldig hvilke 
muligheter man får. 

• Vi trenger en mer strukturert ordning på utenlandsopphold. Men det koster penger. 
• En halv stilling i administrasjonen gjør at det ikke er anledning til å gjøre så mye. 

Men det er positivt til å være med på Blindern.  
 

• Er det andre ting dere ønsker å ta opp med fakultetet? 
 

• Det er jobb å gjøre på websider, hver retning må beskrives bedre.   
 

https://www.sv.uio.no/forskning/phd/kvalitetssystemet/evaluation-report-external-panel-16.12.2022.pdf

